
Protoi<OII fra årsmøte l Kvlslasyndin Hytteforening. Syndinstøga 23.juli 2016 

Fremmøtte: 24 hytteiere og 5 fra styret. 

1. Valg av møteleder. 
Styrets leder Nils Kårstad som åpnet møtet, foreslo seg selv som møteleder og forslaget ble 
godkjent ved akklamasjon. 

2. Valg av referent. 
Nils Kårstad foreslo Bjørn Berggrav som referent, og det ble godkjent. 

3. Valg av to personer til å undertegne protokollen. 
Knut Trosvik og Ove Solum ble valgt. 

4. Godkjenning av Innkalling. 
Innkallingen ble godkjent. 

5. Årsberetning 2015. 
Styre leder gjennomgikk og kommenterte den utsendte Msberetnlngen. 
Det ble opplyst at det p.t. er 126medlcmrner. På spørsmål om hvor mange medlemmer vi 
kunne hatt hvis alle hytteeiere var medlemmer, ble det fra møteleder antydet at det kunne 

vært del dobbelte av dagens medlemsmasse. 
På Kvislavegen vil det bli utført diverse vedlikeholdsarbeider Iløpet av høsten. Ola Hovengen 
opplyste at det vil bli ny bet alingsautomat ved bommen. Myntautomaten vil bil borte. 
Mobildeknlngen l området er et tilbakevendende spørsmål. Det er lite som lyder på noen 

bedring l dekningen i nærmeste fremt id. Da det Ikke er lagt ned fiber i området, kan man 
heller ikke regne med at bredbånd blir tilgjengelig. 
Styreleder orienterte om dugnader på Sonjast ien. Margaret llarlien informerte om påskens 
barneskirenn, som hadde meget god deltakelse i år. Bålfesten fant sted om kvelden samme 
dato som årsmøtet ble avhold t. 
Foreningens økonomi er ti lfredsstillende. 
Arne Fagerlie orienterte om fremtidige stlprosjekter i området. 
Foreningens hjemmeside vil heretter være ... no adressen et ter at det i noen tid har vært to 
hjemmesider i virksomhet. 
Styreleder orienterte om Vestre Slidre Hytteforening/Valdres Hytteforum. 
Det ble oppfordret t il rydding av skog, t il ikke å mate kråker og det ble minnet om 

båndtvangen. 
Årsberet ningen ble deretter godkjent. 

6. Vedtektsendring. 
Styret foreslo et tillegg t il foreningens vedtekter prgrf. 1 for å vedtektsfeste styrets ansvar for 

å vedlikeholde de kloppene som legges ut. 
Forslaget ble godkjent. 

7. Årsregnskap. 
Årsregnskapet ble gjennomgått og deretter godkjent. 

8. Godtgjørelse til sittende styre. 
Styret hadde foreslått at siste års beløp på kr. 8000 ble godkjent også for 2015. 

Forslaget ble godkjent. 
9. l<ontingent. 

Forslag om å videreføre gjeldende kontingent på kr. 300 pr. år ble godkjent. 
10. Budsjett. 

Et forslag fra Styret var utsendt med innkallingen til årsmøtet, og forslaget ble godkjent. 
11. Innkomne forslag. 

Ingen forslag var kommet inn til Styret. 
12. Valg av styre. 

Valgkomiteens leder, Arne Guldbrandsen, orienterte om komit eens arbeid og forslag. 
Det er ikke enkelt å finne en ny styreleder. Nils Kårstad har sagt seg villig til å t a ett år t il. 
Arne Fagerlle oe Ingmar Hemsen er villige til å fungere i en ny periode (2 år). Som nytt 
varamedlem Istedet for Jon Smiths foreslås Pernille Dysthe. Bjørn Berggrav fortsetter som 

det andre varamedlemmet. 
Valgkomiteens forslag ble godkjent. 

13. Valg av revisor. 
Gjenvalg av revisor Ditmarsen ble godkjent. 

14. Valg av valgkomite. 
Valgkomiteen ble gjenvalgt. 

15. Øvrige saker. 
De øvrige sakene l istet i innkallingen var kommentert tidligere i møtet, og det var Ikke 
ytterligere kommentarer. 

16. Eventuelt. 
A) Styret har mottatt brev fra en hytteeier med spørsmål om muligheter for å fiske l 

vannene på Syndln med annet enn stang. Styret vil undersøke saken nærmere. 
B) Spørsmål om oppfølging av reguleringsbestemmelser ble henvist til kommunen. 

Det forelå ikke yt terl igere kommentarer, og årsmøtet ble hevet. 

Etter årsmøtet holdt Arne Fager iie et interessant foredrag om hans og Rita Andersens fottur fra 
Lindesnes til Nordkapp. 

Bålfesten om kvelden ble awlklet, t ross regn på ettermiddagen. Været bedret seg da festen startet, 
men det kom bare ve140 stykker. Disse koste seg m ed pølser og medbrakt drikke rundt det største 
bålet vi har hatt hittil. 
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